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                                                            Z A P I S N I K 

 

13. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   održane   20. lipnja 2023.godine u  

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s početkom u 13,30 sati. 

 

  PRISUTNI:  Jasna Magaš, Dinka Maržić, Stipe Žunić, Branimir Paro Vidolin, Franči Bukša,  

                      Barbara Kurilić, Vesna Fabijanić, Domagoj Vičević i Toni Herenda  

 ODSUTNI:  Mirjana Tičić(opravdala izostanak), Željko Maržić, Ana Kuković Borgelott  

                      i Ana Šćiran  

  OSTALI:    gradonačelnik Ante Fabijanić, pročelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                      pročelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                      Ana Šupraha, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno uređenje i gospodarstvo  

                      Marija Radoslović, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije Diogen  

                      Šulić, ravnateljica Dječjeg vrtića Paški mališani Pag Ljubica Fabijanić, direktor  

                      Radio Paga d.o.o. Damir Mavra, zapovjednik JVP Pag Karlo Bukša  i novinar  

                      Radio Paga Marin Milić. 

                  

         Predsjednica  je pozdravila sve prisutne te konstatirala da je sjednici nazočno  9 

vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

 

- Verifikacija zapisnika 12.  sjednice Gradskog vijeća 

 

         Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 12. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

         Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je s 7 glasova „za“ i 2 „suzdržana“ glasa usvojen 

zapisnik 12. sjednice Gradskog vijeća održane 15. svibnja 2023.godine. 

 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

       Predsjednica Vijeća Jasna Magaš predložila je dopunu dnevnog reda sa slijedećim 

točkama: 

  1. Rasprava o  predmetu palače Matasović u gradu Pagu 

  2. Izmjena višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Paga za razdoblje 

     2023.- 2025.godine 

  3. Stavljanje izvan snage Odluke kojom se dozvoljava dovoz otpada sa područja Općine  

     Povljana na odlagalište Sv. Kuzam 

 

 Vijećnik Branimir Paro Vidolin je predložio da se točka 7. predloženog dnevnog reda: 

ODLUKA o dodjeli subvencije  trgovačkom društvu Radio Pag d.o.o. raspravlja treća po 

redu. 
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       Predsjednica  Vijeća  Jasna Magaš dala je predloženi dnevni red sa dopunama na 

usvajanje. Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici sa 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) usvojili slijedeći 

 

                                                 D N E V N I   R E D  

Prijedlozi 

1. IZVJEŠTAJ  o radu Dječjeg vrtića Paški mališani Pag u periodu od 01.siječnja do  

   31. prosinca 2022.godine, 

2. IZVJEŠĆE o  radu  Javne vatrogasne postrojbe Pag za razdoblje od 01.09.2022-31.12.2022. 

   godine, 

3. ODLUKA o dodjeli subvencije  trgovačkom društvu Radio Pag d.o.o., 

4.GODIŠNJI IZVJEŠTAJ o izvršenju Proračuna Grada Paga za 2022.godinu, 

5. ODLUKA o raspodjeli rezultata za 2022.godinu, 

6. ODLUKA o kratkoročnom zaduživanju, 

7. ODLUKA o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt „Opremanje Doma  

   kulture  u gradu Pagu“, 

8. Rasprava o  predmetu palače Matasović u gradu Pagu 

9. Izmjena višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Paga za razdoblje 

     2023.- 2025.godine 

10. Stavljanje izvan snage Odluke kojom se dozvoljava dovoz otpada sa područja Općine  

     Povljana na odlagalište Sv. Kuzam 

-Vijećnička pitanja 

 

 

 

AD- 1. IZVJEŠTAJ  O RADU DJEČJEG VRTIĆA PAŠKI MALIŠANI PAG U PERIODU  

           OD 01.SIJEČNJA DO  31. PROSINCA 2022.GODINE 

 

         Ljubica Fabijanić -  obzirom da je u Izvještaju sve detaljno obrazloženo stojim 

vijećnicima na raspolaganju za postavljanje pitanja. 

        Domagoj Vičević – Skratili smo obvezu dostavljanja izvješća o radu gradskih tvrtki  od 

dva na jednom godišnje. Gdje su izvješća ostalih tvrtki u vlasništvu grada.. Pitam se koja je 

onda uloga ovog Vijeća ako se tone može poštovati. Direktore tvrtki ili dovedite u red ili ih 

mijenjajte ako ne poštuju odluke ovog Vijeća. 

         Branimir Paro Vidolin –  Da li Općina Kolan podmiruje svoje obveze preme  Dječjem 

vrtiću. 

        Ljubica Fabijanić -  Mi sa Općinom Kolan nemamo ugovor stoga Vrtić račune 

ispostavlja  korisnicima koji uredno podmiruju svoje obveze. 

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt 

na glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                                 

                                                Z A K L J U Č A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠTAJ  o  radu Dječjeg vrtića Paški mališani Pag u periodu od 

01. siječnja do 31. prosinca 2022.godine 
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AD-  2. IZVJEŠĆE O  RADU  JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PAG ZA  

          RAZDOBLJE OD 01.09.2022-31.12.2022.GODINE 

 

         Karlo Bukša- Kroz Izvješće sam dao detaljno obrazloženje te vijećnicima  stojim na 

raspolaganje za postavljanje pitanja. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli          

 

                                              Z A K L J U Č A K 

 

          Prihvaća se IZVJEŠĆE o radu Javne vatrogasne postrojbe Pag za razdoblje od 

01.09. 2022. -do 31.12.2022.godine. 

 

            

 

AD -  3.ODLUKA O DODJELI SUBVENCIJETRGOVAČKOM DRUŠTVU RADIO PAG D.O.O., 

 

           Damir Mavra - Radio Pag d.o.o. ima koncesiju za obavljanje djelatnosti pružanja 

medijskih usluga radija na području otoka Paga i jedna od zakonskih uvjeta za uredno 

obavljanje koncesije je odašiljanje uredne frekvencije što Radio Pag d.o.o. s postojećim 

uređajem zbog njegove dotrajalosti nije u mogućnosti. Stoga se predlaže  Gradskom vijeću 

Grada Paga donošenje ove Odluke. 

 

           Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli          

 

 

                                                       O D L U K U 

                        O DODJELI SUBVENCIJETRGOVAČKOM DRUŠTVU  

                                                RADIO PAG D.O.O. 

 

 

 

 

AD- 4. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA  

           2022.GODINU 

        

          Diogen Šuljić -  U 2022.godinu ukupni Proračun Grada i proračunskih korisnika  

ostvaren je u iznosu od 37.247.943,42 kuna  dok su ukupno ostvareni rashodi i izdaci u iznosu 

od 36.262.819,49 kuna te je ostvaren ukupan manjak prihoda i primitaka u iznosu od 

19.004.071,30 kuna koji se prenosi dalje  u naredno razdoblje a koji će se pokriti sukladno 

odluci o pokriću manjka. Sve stavke su detaljno obrazložene kroz dano izvješće te stojim na 

raspolaganje za postavljanje  pitanja. 
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           Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli          

 

                                               GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

              O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2022.GODINU 

 

 

 

AD -5. ODLUKA O RASPODJELI REZULTATA ZA 2022.GODINU 

 

          Diogen Šuljić - Temeljem Pravilnika o proračunskom računovodstvu i računskom planu 

propisano je da se stanja utvrđena na osnovnim računima podskupine 922 – višak/manjak 

prihoda iskazana u financijskim izvještajima za proračunsku godinu raspoređuju u slijedećoj 

proračunskoj godini Odlukom  raspodjeli rezultata. Slijedom toga  predlaže se i donošenje ove 

Odluke. 

 

           Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 8 glasova „za“ i 1 

„suzdržanim“ glasom donijeli          

                                                       O D L U K U 

                         O RASPODJELI REZULTATA ZA 2022.GODINU 

 

 

 

AD- 6. ODLUKA O KRATKOROČNOM ZADUŽIVANJU 

 

           Diogen Šuljić – Temeljem Zakona  o proračunu, jedinica lokalne i područne 

(regionalne) samouprave može se kratkoročno zadužiti najdulje do 12 mjeseci i to samo za 

premošćivanje jaza nastalog zbog različite dinamike priljeva sredstava i dospijeća obaveza. 

Slijedom toga  predložena je Odluka o kratkoročnom zaduženju putem okvirnog kredita po 

poslovnom računu po isteku postojećeg ugovora o zaduživanju. 

 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli          

                                                     O D L U K U 

                               O KRATKOROČNOM ZADUŽIVANJU 

 

 

 

AD - 7. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU ULAGANJA ZA  

            PROJEKT „OPREMANJE DOMA KULTURE U GRADU PAGU“ 

 

             Marija Radoslović -LAG Mentorides je na svojim službenim stranicama objavio 

natječaj za provedbu TO 3.1.3. Ulaganje u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih 

temeljnih usluga za ruralno  stanovništvo iz Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske za 

razdoblje 2014. - 2020. 
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       Obveza davanja suglasnosti predstavničkog tijela propisana je natječajnom 

dokumentacijom i to prilogom I. „Dokumentacija za podnošenje prijave projekta TO  3.1.3. 

Ulaganje u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih temeljnih usluga za ruralno  

stanovništvo iz Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014. - 2020 “ u 

točci broj 4. navodi se obveza nositelja projekta da prilikom prijave priloži „Suglasnost 

predstavničkog tijela jedinice lokalne samouprave za provedbu ulaganja na području jedinice 

lokalne samouprave koja mora sadržavati prilog III „Opis projekta“. 

       Slijedom navedenog predlaže se Gradskom vijeću Grada Paga donošenje Odluke o 

davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt „Opremanje Doma kulture u gradu 

Pagu“. 

 

        Domagoj Vičević – Bolje da to damo na upravljanje Pag turizmu d.o.o. Mislim da je 

sadašnji Dom kulture pregazilo vrijeme i da je  došlo vrijeme da se napravi multifunkcionalna 

dvorana. 

       Ante Fabijanić – takva dvorana se predviđa urediti u sklopu  kompleksa magazina soli. 

 

       Obzirom da se više nitko nije javio za riječ predsjednica  Vijeća dala je predloženi akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli          

 

                                                   O D L U K U 

           O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU ULAGANJA ZA  

            PROJEKT „OPREMANJE DOMA KULTURE U GRADU PAGU“ 

 

 

 AD -  8. RASPRAVA O  PREDMETU PALAČE MATASOVIĆ U GRADU PAGU 

   

     Ante Fabijanić – Palača  Matasović je u vrlo lošem stanju. Predstavlja i  opasnost za 

prolaznike. Potrebno da najprije vještak  utvrditi statiku  zgrade  nakon čega  će ovo  Vijeće 

odrediti što dalje sa samom zgradom. U samoj zgradi postoji jedan stan unutar same zgrade 

koji je u privatnom vlasništvu. Oni su  spremni za sve opcije koje im predložimo.  

     Vesna Fabijanić- Da li u zgradi postoji stan u privatnom vlasništvu? 

     Ana  Šupraha – Da jedan stan. 

      Stipe Žunić – postoji i zgrada u Dinjišci koja je također u dosta lošem stanju. Zašto ne bi 

odmah raspravili i o njoj i donijeli odluku što dalje sa tom zgradom. 

      Ante Fabijanić – Tražio sam od  Mjesnog odbora Dinjiška očitovanje o toj zgradi no oni 

žele održati sastanak i  da tom sastanku prisustvuju svi članovi. Teško je razgovarati sa više 

ljudi kad imaju različite stavove. Stoga sam tražio očitovanje Mjesnog odbora kojeg još nisam 

dobio. Što odluče, da li prodaja ili nešto drugo, mi ćemo to održati. Problem je i što su u toj 

zgradi smješteni uređaji T-coma. Razgovarao sam sa njima i oni su voljni to izmjestiti no još 

uvijek nisam dobio njihovo pismeno očitovanje. 

     Franči Bukša – Što je sa prostorima koje koristi T-com. 

     Ante Fabijanić- Ondašnja Skupština  općine im je dozvolila da budu tamo i to 

neograničeno vrijeme. Tu smo  mi u nepovoljnom položaju i stoga moramo  pregovarati sa 

njima. Poduzeli smo i  neke korake vezano za rješavanje i drugih  prostora kao što je 

Mirkovićeva palača, gdje se planira izgradnja hotela, hotel Bellevue i dr. 
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     Domagoj Vičević – Kad nešto dođe na dnevni red sjednice treba dati neki pismeni 

prijedlog oko koga ćemo raspravljati a ne da ovako mi vijećnici nabacujemo prijedloge. 

Pokušajmo  danas riješiti barem jedan problem, jednu nekretninu,  pa onda krenimo u 

rješavanje i drugih ovisno o prioritetima. 

     Ante Fabijanić – Obzirom da je Grad Pag vlasnik 97% zgrade predlažem da donesete 

zaključak da se napravi  vještačenje statike zgrade nakon čega ćemo donijeti odluku o 

daljnjem statusu zgrade. 

       

    Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednica Vijeća predložila je zaključak, te 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici sa 9 glasova „za“ (jednoglasno) 

donijeli slijedeći 

                                              Z A K LJ U Č A K 

 

         Nalaže se Gradonačelniku Grada Paga da naruči izradu programa  statičke stabilnosti i 

stanja zgrade „palača Matasović“ 

 

 

 

AD - 9. IZMJENA VIŠEGODIŠNJEG PLANA URAVNOTEŽENJA PRORAČUNA  

            GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE  2023.- 2025.GODINE 

 

         Diogen Šuljić –  Nastavno da već donesenu odluku iz 2022.godine o dinamici pokrića 

utvrđenog manjka i utvrđenim stanjem po godišnjem obračunu daje se  novi prijedlog  načina 

pokrića manjka pokrića u razdoblju od 2023.do 2025.godine 

 

        Obzirom da se nitko nije javio za riječ predsjednica Vijeća dala je predloženi akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su vijećnici s 9  glasova „za“  

(jednoglasno) donijeli     

 

                                      IZMJENU VIŠEGODIŠNJEG PLANA 

        URAVNOTEŽENJA PRORAČUNA  GRADA PAGA ZA RAZDOBLJE 

                                        2023.- 2025.GODINE 

 

 

 

AD -  10. STAVLJANJE IZVAN SNAGE ODLUKE KOJOM SE DOZVOLJAVA DOVOZ  

               OTPADA SA PODRUČJA OPĆINE POVLJANA NA ODLAGALIŠTE 

               SV. KUZAM 

 

           Ante Fabijanić – Grad je potpisao ugovor  s Općinom Povljana o zaprimanju otpada s 

njihovog područja te je odlučeno da se  otpad odvozi na Sv. Kuzam do izgradnje i počeka 

rada centra za gospodarenje otpadom. Obzirom da  Općina Povljana ne vrši plaćanja temeljem 

ugovora uredno te se kapacitet odlagališta Sv. Kuzam značajno smanjuje a postoji problem 

sanacije odlagališta predlažem hitan raskid ugovora. 

           Sanja Bukša Kustić – Gradsko vijeće je 2019.godine dalo suglasnost gradonačelniku da 

potpiše ugovor temeljem kojim Općina Povljana  može dovoziti otpad na odlagalište otpada 

sv. Kuzam u gradu Pagu. Gradonačelnik je sklopio takav ugovor temeljem kojeg Općina 

Povljana plaća Čistoći Pag odlaganje otpada. Godine 2022. Gradsko vijeće je donijelo odluku 

kojom se osim plaćanja zbrinjavanja otpada plaća i naknada za  korištenje odlagališta sv. 

Kuzam . 
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     Gradsko vijeće može donijeti odluku da se pokrene postupak  raskida ugovora koji je 

potpisan s Općinom Povljana.  Postoje otkazni rokovi te obustava  odlaganja otpada možda 

neće nastupiti odmah već nakon što prođe potrebna zakonska procedura  otkazivanja ugovora.  

Vi možete donijeti takvu odluku ali morate  biti  svjesni  svih posljedica donošenja takve 

odluke i postupaka koje će možda, temeljem nje, pokrenuti Ministarstva i Općina Povljana. 

           Toni Herenda- što je sa Ministarstvom . Da li se ono može uplesti u ovu proceduru. Što 

je sa zajedničkim  odlagalištem u Zemuniku. 

            Sanja Bukša Kustić -  Sklapanje ugovora s Općinom Povljana o dovozu smeća je 

Gradsko vijeće dozvolilo jer je odlagalište Vulina draga zatvoreno te je Ministarstvo odlučilo 

da se otpad s područja Općine Povljana dovozi na odlagalište Sv. Kuzam. Posljedica raskida 

ugovora može biti da ministarstvo ukine  sufinanciranje sv. Kuzma  a i sama Općina Povljana 

se  može  žaliti na raskid  ugovora. 

           Ante Fabijanić – neke druge jedinice lokalne samouprave su to dogovorno riješili kao i 

sanaciju odlagališta. Mi smo godinama  prihvaćali smeće sa područja Općine Kolan i Općine 

Povljana no kada se  radi o sanaciji tog odlagališta oni ne žele sudjelovati. Nas čeka i sanacija 

Sv. Grgura. Općina Povljana otvara kamp i njihovo smeće se povećava 100%.Problem je u 

tome što naši  kapaciteti odlagališta sv. Kuzam postaju nedovoljni za zaprimanje takvih 

količina smeća. Sutra dan naši građani neće  imati gdje odlagati smeće. To ne smijemo 

dozvoliti. 

           Franči Bukša- Što točno u ugovoru piše? 

           Sanja Bukša Kustić – Moramo  prije raskida ugovora utvrditi da li su oni postupali po 

ugovoru tj. ispunjavali svoje financijske obveze prema Čistoći Pag d.o.o. (čita odredbe iz 

Ugovora. Uvjete raskida nisam mogla utvrditi obzirom da sam o ovome saznala tek par 

minuta prije sjednice. Postoji rok da se ovakvi materijalu daju  službama Grada na vrijeme 

kako bi  službe pribavile sve  potrebne informacije i dokumente.  

           Ante Fabijanić – Postoji dug. Problem smetlišta je velik. Svake godine slušamo kakao 

će  odlagalište Zemunik biti gotovo no to traje već 5-6 godina. Možda će biti otvoren  prije 

državnih izbora no da li će i profunkcionirat to je drugo pitanje. 

           Vesna Fabijanić –  Koliko vidim mi svi smo za to da se taj ugovor raskine ali moramo 

biti svjesni da će biti pravnih problema vezanih uz raskid ugovora. 

           Franči Bukša – ovakvi problemi će nam se uskoro desiti i sa vodom.  Stalno se grade 

novi objekti, a  kapaciteti se ne povećavaju. Nitko o tome ne razmišlja. 

           Ana Šupraha  - postoje osnove za raskid ugovora no trebalo bi provjeriti po kojoj 

osnovi se taj ugovor raskida ali su u pitanju različiti razlozi i različiti rokovi.  Ako raskidate 

po tome da nema mjesta onda postoji rok od 90 dana a ako oni ne ispunjavaju svoje obveze 

onda je za to drugačiji rok raskida. 

           Domagoj Vičević – volio bih vidjeti stav NO i direktorice  Čistoće sa pokazateljima. 

Tek onda mogu donijeti odluku o ovome. 

          Ante Fabijanić – Stav je jedinstven i direktorice tvrtke Čistoća i Nadzornog odbora 

Čistoće a to je da se ugovor raskine. 

 

        Obzirom na  stav direktorice i NO Čistoće kojeg je iznio gradonačelnik, predsjednica 

Vijeća je dala na glasanje da se donese odluka o raskidu ugovora sa Općinom Povljana 

       Nakon prebrojavanja glasova predsjednica Vijeća je  konstatirala da su vijećnici s 8 

glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom  donijeli     

  

O D L U K U 

o davanju suglasnosti za raskid Ugovora o uvjetima i načinu korištenja  

odlagališta komunalnog otpada Sv. Kuzam 
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-VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

1. Toni Herenda -  Dostava se vrši po cijeloj jezgri  grada Paga i to motornim vozilima koja 

     uništavaju ulice. Predlažem da se postroži regulacija ulaska vozila u jezgru grada. 

     Ante Fabijanić – To nam je problem već više godina. Vozila se na pridržavaju ni vremena  

     ulaska kao ni propisanog koridora kretanja. Smatram da nam je preniska cijena koju  

      tražimo za dozvolu u laska vozila za snabdjevanje u jezgru grada. O trebamo promijeniti. 

 

2. Vesna Fabijanić – Zašto je postavljena ograda oko kipa „Solara“? Zašto je zatvoreno dječje  

      igralište u parku na Goliji? Zašto se ništa ne poduzima oko  kaića koji i dalje leže  

     prevrnuti na plažama? 

     Ante Fabijanić – Ograda oko kipa „Solara“ postavljena je  u dogovoru sa autorom kipa  

     obzirom da je kip pretrpio posebno dio koji predstavlja alat solara (šipka), zbog ulaska  

     djece i građana koji se po njemu vješaju,  znatna oštećenja i   isti treba sanirati. To ćemo  

      napraviti na jesen, a do tada smo ga zaštitili da ne dolazi do daljnjih oštećenja. 

      Što se tiče dječjeg igrališta, o no je također oštećeno i zbog sigurnosti smo ga zatvorili.  

     Naručili smo nove sprave.  

     Marija Radoslović – što se tiče kaića koji  i dalje stoje izvađeni na plažama komunalno  

      redarstvo je dobilo nalog da postupi u svrhu uklanjanje istih. 

 

3. Branimir Paro Vidolin – Kada e se sanirati rupa koja je nastala u Ulici sv. Marije?  

    Zašto su neki ugostiteljski objekti dobili  dozvolu da postave  pergole odnosno drvene  

    nadstrešnice dok  drugi,  a radi se o  našim domaćim ugostiteljima, takve dozvole ne mogu  

    dobiti. 

    Ante Fabijanić – Oni su postupili mimo dozvole koju su dobili i  ići ćemo u skidanje takvih  

    pergola. Inače tražiti ćemo mišljenje konzervatora vezano za postavljanje takvih pergola. 

 

   Franči Bukša – predlažem da se na kipu „solara“ postavi obavijest o kažnjavanju u slučaju 

   penjanja po kipu 

   Domagoj Vičević – apeliram na zdrav razum da se skine taj kavez oko kipa „solara“ bez  

   obzira na mišljenje  autora kipa vezano za njegovu devastaciju. 

   Toni Herenda-  Slažem se sa prijedlogom  vijećnika Franča Bukše da stavimo obavijest o  

    zabrani penjanja po kipu. 

                                                                      

 Rad sjednice je završen  u  14,40 sati. 
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